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I N T E R P E L A C J A 

ws. naprawy ul. Henryka Kuny 

 

 W imieniu Mieszkańców ul. H. Kuny proszę o naprawę jej nawierzchni. W br., 

zgłaszałam też na wiosnę tę sprawę, została ona połatana kruszywem, lecz na daną 

chwilę wszystko wróciło do pierwotnego stanu. Jak wskazują Mieszkańcy droga jest 

praktycznie nieprzejezdna po każdym deszczu, ciągle są problemy, ponieważ należałoby 

posypać czymś po całości nawierzchni, a nie tylko doraźnie na same ubytki. 

 Proszę również o bieżące monitorowanie sytuacji w tej ulicy w celu zapobiegania 

ww. problemom do czasu utwardzenia jej gruntowego odcinka, a także kompleksowej 

budowy – o co także wnosiłam. 

 W załączeniu prześlę kilka zdjęć. 
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